
 
 

 
 
 
 
Interpellation till ordförande i Askersundsbostäder angående boinflytande 
 
På Hyresgästföreningens hemsida kan vi läsa att "Hyresgästföreningen är en av 
Sveriges största folkrörelser. Vi organiserar hyresgäster och kämpar tillsammans för 
allas rätt till en god bostad till rimlig kostnad”. 
 
I årsredovisningen för Askersundsbostäder kunde vi läsa att Askersundsbostäder sagt 
upp Hyresgästföreningens uppdrag gällande boinflytande och fritidsmedel.  
 
Boinflytandeavtalet är ett samverkansavtal mellan HGF och bostadsbolaget för att ge 
hyresgästerna inflytande över sitt boende och närområde. Ersättningen för boinflytande 
förhandlas fram vid hyresförhandlingen och ersättningen är en del av hyran. 
 
Enligt Lagen om allmännyttiga kommunala bostadsaktiebolagen  så ska hyresgästerna 
erbjudas möjlighet till boendeinflytande. 
 
Det har under senare år funnits en trend i Örebro län att flera allmännyttor sagt upp sina 
avtal med Hyresgästföreningen för att hantera boinflytandet själva - ofta med hänvisning 
till ekonomin.  
 
Hyresgästföreningens erfarenhet är att inflytandet minskar för hyresgästerna och att 
bostadsbolagen istället riktar in sig på trivselaktiviteter för att öka gemenskapen i ett 
bostadsområde. 
 
 
Med hänvisning till ovanstående önskar vi  svar på följande frågor: 
 
Hur avser Askersundsbostäder att arbeta med boinflytande? 
 
Ser ordföranden några svårigheter eller risker med att bolaget ska ansvara för 
boinflytande när bolaget även är hyresvärd? 
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